
Nyhedsbrev for april 

Kære alle 

Vi håber, I har haft en rigtig god påske.       Som I ved, blev René Bojsen ansat som 

skoleleder og tiltrådte stillingen d. 19.2-24. https://www.sn.dk/kalundborg-kommune/ny-og-

rutineret-skoleleder-ansat/ René, Betina og Jørgen er et godt team, som nu sætter den 

fremtidige ledelsesmæssige retning for Gørlev Skole.  

Lige inden påske kunne vores skole fejre 70-års jubilæum. Det blev en velbesøgt fejring 

og en del tidligere elever havde også fundet vejen til Gørlev skole. Der var taler og en lille 

video, som blev vist. Derudover var der flotte udstillinger rundt om på skolen. Der var bl.a. 

fine malerier og en udstilling om skolen i gamle dage. René fortalte, at hele skolen og 

personalet skal på ekskursion til Eksperimentariet. Det bliver dejligt med en skøn, sjov og 

lærerig fælles oplevelse. Elever havde bagt lækre kager til kagebordet, der var kaffe og 

vand samt fint pyntet op. TAK til jer, der har knoklet for denne festlige fejring. Alt i alt var 

det en rigtig god dag. Du kan læse mere om fejringen her: https://tv-

kalundborg.dk/nyheder/bade-nuvaerende-og-gamle-elever-fejrede-skolens-70-ars-dag/  

Hvis du ønsker indflydelse på, hvordan dit barns skole udvikles positivt, har du mulighed 

for at melde dig til skolebestyrelsen. Vi holder møde ca. en gang om måneden – mødet 

varer to timer. Vi vil i øvrigt gøre opmærksom på, at alle vores referater er tilgængelige på 

hjemmesiden for Gørlev skole, se under bestyrelse. Ved at læse referaterne, kan du 

danne dig et overblik over det arbejde, som foregår. Kontakt René i Aula eller på tlf. hvis 

du ønsker at være med til et spændende bestyrelsesarbejde. Vi holder møde i morgen d. 

3.4-24 kl. 17.00 på lærerværelset -duk op hvis du ønsker at være med.       Hvis der ellers 

er spørgsmål til noget vedrørende skolen, står skolens ledelse selvfølgelig til rådighed. Det 

håber vi, I ved. 

Mange hilsner  

René Bojsen og Anja Henriksen 

    
Fra 70-års jubilæet. René og vores elevrådsrepræsentanter, Marie og Luna, holdt gode 

taler. I skolebestyrelsen mener vi, at elevdemokratiet også er vigtigt og almen dannende. 

Derfor ønsker vi også her et godt samarbejde, udtaler Anja, formand for skolebestyrelsen. 
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